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13.02.2024. Nr. 2 
 
 
Sēde sasaukta 2024.gada 13.februārī plkst. 15:00 
Sēde sākta 2024.gada 13.februārī plkst. 15:27 
Sēde slēgta plkst. 18:55 
 
Sēdē piedalās 5 komitejas locekļi: 
Andrejs Radzevičs (klātienē) Andris Jankovskis (klātienē), Linards Tiļugs (klātienē), Laila 
Roga (klātienē), Aivars Priedols (klātienē). 
 
Sēdē piedalās: 
Ginta Kampare (klātienē), Līga Lasmane (klātienē), Diāna Grudule (klātienē), Ģirts Osis 
(klātienē), Andris Razma (klātienē), Sandra Grosberga (klātienē), Ina Daize (klātienē), 
Zigmunds Mickus (klātienē), Linda Leja (klātienē), Santa Bucika (klātienē), Aigars 
Evardsons (attālināti), Kristīne Dundure (attālināti), Juris Grasmanis (attālināti), Raivis 
Kalējs (klātienē), Zaiga Ūdriņa (klātienē), Aija Dreimane (attālināti), Gints Ločmelis 
(attālināti), Ance Tīmane (attālināti), Mārtiņš Mikāls (klātienē). 
 
Sēdi vada Andrejs Radzevičs 
 
Sēdi protokolē Agnese Retere 
 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā. Audioieraksts pieejams www.dkn.lv  
 
Sēdes darba kārtība: 
 

1. Par Dienvidkurzemes 2.vidusskolas direktores Taisas Sorokinas atbrīvošanu no 
amata 

2. Par PII "Gaismiņa" apvienošanu PII "Dzirnaviņas" 

3. Par skolu tīkla optimizāciju 

http://www.dkn.lv/


4. G. Ločmeļa un A. Jaunskungas ziņojums par piešķirtā finansējumā paredzēto 
aktivitāšu īstenošanas grafiku un kārtību, lai nodrošinātu remontdarbu veikšanu 
optimālajā laikā (vasaras brīvlaiks). 

5. Par darba grupai dotā uzdevuma - izstrādāt jaunu PII "Pīpenīte" projekta konceptu, 
paveikto. 

 

Papildus darba kārtības jautājumi: 

 
Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības dalību Jaunatnes politikas valsts 
programmas 2024.-2026. gadam ietvaros izsludinātajā atklātajā projektu konkursā 
“Atbalsts jaunatnes politikas īstenošanai vietējā līmenī”  
Par Erasmus+ projektu 7. – 9. klašu skolēniem “Short – term projects for mobility of 
learners and in school education” (Skolēnu un personāla mobilitāte skolu izglītības 
jomā) 

 
 
 
Sēdes vadītājs Andrejs Radzevičs ziņo par sēdei papildus iesniegtiem, 

izskatāmiem jautājumiem un aicina veikt balsojumu par to iekļaušanu sēdes darba 
kārtībā. 
 
 
Andrejs Radzevičs aicina šo papildus jautājumu izskatīt Darba kārtībā kā pirmo 
jautājumu: 

 
Papildus darba kārtības jautājums: Par Erasmus+ projektu 7. – 9. klašu skolēniem 
“Short – term projects for mobility of learners and in school education” (Skolēnu 

un personāla mobilitāte skolu izglītības jomā) 
 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Andris Jankovskis, Aivars Priedols, Andrejs 
Radzevičs, Laila Roga, Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: Iekļaut Darba kārtībā kā pirmo izskatāmo jautājumu. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



Andrejs Radzevičs aicina šo papildus jautājumu izskatīt Darba kārtībā kā otro jautājumu: 
 

 
Papildus darba kārtības jautājums: Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības 

dalību Jaunatnes politikas valsts programmas 2024.-2026. gadam ietvaros 
izsludinātajā atklātajā projektu konkursā “Atbalsts jaunatnes politikas 

īstenošanai vietējā līmenī” 
 
 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Andris Jankovskis, Aivars Priedols, Andrejs 
Radzevičs, Laila Roga, Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: Iekļaut Darba kārtībā kā otro izskatāmo jautājumu. 

 
 
Linards Tiļugs aicina Darba kārtības trešo jautājumu izskatīt kā pēdējo jautājumu. 
 
Andrejs Radzevičs atbild, ka, sastādot šodienas Darba kārtību, jautājumi ir analizēti un 
tie jautājumi, kas seko pēc trešā jautājuma, ir daļēji saistīti. Aicina nemainīt šo secību. 

 
 
Pēc  balsojuma pa papildus jautājumu iekļaušanu, ir šāda Darba kārtība: 
 

1. Par Erasmus+ projektu 7. – 9. klašu skolēniem “Short – term projects for mobility of 
learners and in school education” (Skolēnu un personāla mobilitāte skolu izglītības 
jomā). 

2. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības dalību Jaunatnes politikas valsts 
programmas 2024.-2026. gadam ietvaros izsludinātajā atklātajā projektu konkursā 
“Atbalsts jaunatnes politikas īstenošanai vietējā līmenī”. 

3. Par Dienvidkurzemes 2.vidusskolas direktores Taisas Sorokinas atbrīvošanu no 
amata. 

4. Par PII "Gaismiņa" apvienošanu PII "Dzirnaviņas" 

5. Par skolu tīkla optimizāciju 

6. G.Ločmeļa un A.Jaunskungas ziņojums par piešķirtā finansējumā paredzēto 
aktivitāšu īstenošanas grafiku un kārtību, lai nodrošinātu remontdarbu veikšanu 
optimālajā laikā (vasaras brīvlaiks). 

7. Par darba grupai dotā uzdevuma - izstrādāt jaunu PII "Pīpenīte" projekta konceptu, 
paveikto. 

 
 
 
 



Sandra Grosberga un Ina Daize, plkst. 15:31, dodas prom no telpas (zāles), kurā 
norisinās komitejas sēde. 
 
 

1.§ 
Par Erasmus+ projektu 7. – 9. klašu skolēniem “Short – term projects for mobility 

of learners and in school education” (Skolēnu un personāla mobilitāte skolu 
izglītības jomā) 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 02m 37s 
 

Ziņo: Aija Dreimane 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ginta Kampare 
 
 
Andrejs Radzevičs 
 

Māteru Jura Kazdangas pamatskola plāno iesniegt pieteikumu 
Eiropas Savienības ERASMUS + 2024. gada projekta -  
pamatdarbība Nr.1 (KA1) Personu mācību mobilitāte  (KA122 
– SCH) skolu izglītības jomā. Projekts 7. – 9. klašu skolēniem  
“Short – term projects for mobility of learners and in school 
education” (Skolēnu un personāla mobilitāte skolu izglītības 
jomā). Projekta nosaukums : Videi draudzīga apkārtne un 
domāšana Māteru Jura Kazdangas pamatskolā. 
Projekta galvenie mērķi ir: 

• Pilnveidot skolēnu un skolotāju kompetences ekoloģiska, 
veselīga, ilgtspējīga dzīves veida nodrošināšanā. 

• Veicināt izpratni par vides un kultūras daudzveidību Eiropā. 

• Labās prakses un pieredzes apmaiņa par dalību Ekoskolu 
programmā. 

• Kopprojekta “Vides iekārtošana āra nodarbībām” izstrāde. 
Projekts plānots no 2024. gada jūnija līdz 2025. gada janvārim.  
Projekta koordinators ir Māteru Jura Kazdangas pamatskola, 
partneri ir skolas no Lietuvas. Projektam  ir paredzēts 100%  
Eiropas Savienības Erasmus + programmas  finansējums. 
Plānotās projekta kopējās izmaksas 11566, 00 EUR. Avansā 
tiek izmaksāti 80% finansējuma, atlikušie 20% tiek pārskaitīti 
projekta īstenotājam pēc projekta realizēšanas, dokumentu 
iesniegšanas un to pārbaudes. 

Aicina šo lēmumprojektu iesniegt un apstiprināt 15.02.2024. 
Domes sēdē. 

Atbalsta lēmumprojektu un aicina arī pārējām izglītības 
iestādēm izmantot šādas aktivitātes. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, 
Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 



"nepiedalās" -  1 (Aivars Priedols - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

Virzīt tālāk lēmumprojektu "Par Erasmus+ projektu 7. 
– 9. klašu skolēniem “Short – term projects for 
mobility of learners and in school education” 
(Skolēnu un personāla mobilitāte skolu izglītības 
jomā)" uz 15.02.2024. domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 05m 47s 

 
 

2.§ 
Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības dalību Jaunatnes politikas valsts 

programmas 2024.-2026. gadam ietvaros izsludinātajā atklātajā projektu konkursā 
“Atbalsts jaunatnes politikas īstenošanai vietējā līmenī” 

 
 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 05m 49s 
 

Ziņo: Ance Tīmane 
 
 
 
 
 

Konkurss tiek organizēts saskaņā ar Ministru kabineta 2013. 
gada 5. novembra noteikumiem Nr. 1243 “Kārtība, kādā piešķir 
valsts budžeta finansējumu, kas paredzēts jauniešu iniciatīvas 
un līdzdalības veicināšanai lēmumu pieņemšanā un 
sabiedriskajā dzīvē, darbam ar jaunatni un jaunatnes 
organizāciju darbības atbalstam”. Konkursa mērķis: ir atbalstīt 
jaunatnes politikas attīstību vietējā līmenī, veicinot kvalitatīvas 
un ilgtspējīgas darba ar jaunatni sistēmas izveidi/pilnveidi 
pašvaldībās, tostarp  veicināt digitālā un mobilā darba ar 
jaunatni attīstību un jauniešu līdzdalības mehānismu 
stiprināšanu, izglītojamo pašpārvalžu attīstību savā 
pašvaldībā, jauniešu ar ierobežotām iespējām iekļaušanu un 
sadarbību ar jaunatnes organizācijām. Projekta iesniegšanas 
termiņš: 2024. gada 4. marts. Projekta īstenošanas ilgums: no 
2024. gada 22. aprīļa līdz 2024. gada 31. oktobrim. Projektu 
finansē no valsts budžeta līdzekļiem. Konkursā pieejamais 
finansējuma apmērs no valsts budžeta līdzekļiem ir 
102000,00 euro. Vienam projektam maksimāli pieejamais 
finansējums ir 8500,00 euro. Projekta apstiprināšanas 
gadījumā Jaunatnes starptautisko programmu aģentūra 10 
darba dienu laikā pēc līguma noslēgšanas veic maksājumu 
100% apmērā. Projekta ietvaros plānots izstrādāt 
Dienvidkurzemes novada jaunatnes politikas plānošanas 
dokumentu un veicināt jauniešu līdzdalību pašvaldības 
norisēs, plānošanas dokumentu izstrādē. Galvenās projekta 
aktivitātes: 

▪ Jauniešu viedokļu apzināšanas aktivitātes; 
▪  Jauniešu un speciālistu diskusijas darba grupās; 



▪  Līdzdalības aktivitātes jauniešiem;  

▪ Jaunatnes politikas plānošanas dokumenta izstrāde. 
Projekta mērķa grupa: Dienvidkurzemes novada jaunieši 
vecumā no 13- 25 gadiem.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Andris Jankovskis, Aivars Priedols, Andrejs 
Radzevičs, Laila Roga, Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālāk lēmumprojektu "Par Dienvidkurzemes 
novada pašvaldības dalību Jaunatnes politikas 
valsts programmas 2024.-2026. gadam ietvaros 
izsludinātajā atklātajā projektu konkursā “Atbalsts 
jaunatnes politikas īstenošanai vietējā līmenī”" uz 
Finanšu komitejas sēdi. 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 07m 13s 

 
 

3.§ 
Par Dienvidkurzemes 2.vidusskolas direktores Taisas Sorokinas atbrīvošanu no 

amata 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 07m 13s 
 

Ziņo: Ginta Kampare 
 
 
 
Andrejs Radzevičs 
 

Personāla daļā ir saņemts Dienvidkurzemes 2.vidusskolas 
direktores Taisas Sorokinas iesniegums (saņemts 25.01.2024. 
Reģ.Nr. DKN/2024/6.6/112 ar lūgumu izbeigt darba tiesiskās 
attiecības pēc abpusējas vienošanās, sākot ar 26.01.2024. 
Rosina Taisai Sorokinai organizēt apbalvošanu par ilgstoši 
veikto ieguldījumu izglītības jomā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Andris Jankovskis, Aivars Priedols, Andrejs 
Radzevičs, Laila Roga, Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālāk lēmumprojektu "Par Dienvidkurzemes 
2.vidusskolas direktores Taisas Sorokinas 
atbrīvošanu no amata" uz dome sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 09m 18s 



 
4.§ 

Par PII "Gaismiņa" apvienošanu PII "Dzirnaviņas" 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 09m 19s 
 

Ziņo: Zaiga Ūdriņa 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Pamatojoties uz MK  2023.gada 21.novembra apstiprināto 

Informatīvo ziņojumu “Kompleksi risinājumi augstvērtīgai 

izglītības nodrošināšanai vispārējā pamata un vidējā izglītībā”, 

izskatot prognozēto Izglītības ministrijas piedāvāto 

finansēšanas modeli – Programma skolā, kā arī ņemot vērā 

izstrādātās “Vadlīnijas pašvaldībām par vispārējās izglītības 

iestāžu tīkla modeļiem un reorganizāciju veidiem”, ir jāveic 

skolu tīkla pārskatīšana un sakārtošana Dienvidkurzemes 

novadā, lai uzsāktu veidot kvalitatīvu, efektīvu, daudzveidīgu 

pakalpojuma tīklu, jeb efektīvu izglītības ekosistēmu. 

Dienvidkurzemes novada izglītības nozares attīstības 

virsmērķis : kvalitatīva izglītība ikviena iedzīvotāja izaugsmei 

atbalstošā, gudri pārvaldītā un mūsdienīgā izglītības vidē. Šis 

virsmērķis nosaka 4 galvenos rīcības virzienus: 1. nodrošināt 

kvalitatīvus un daudzveidīgus izglītības pakalpojumus ikviena 

iedzīvotāja izaugsmei; 2. nodrošināt pārdomātus atbalsta 

pasākumus izglītībā iesaistītajām pusēm; 3. pilnveidot 

infrastruktūru un materiāli tehnisko bāzi; 4. Organizēt efektīvu 

izglītības vides pārvaldību. Pārskatot pirmsskolas izglītības 

iestāžu tīklu, redzam, ka skaits samazinās vairākās 

pirmsskolas izglītības iestādēs. Virgas PII “Gaismiņa’ uz 

01.01.2024. ir 27 izglītojamiem, no kuriem 5 apgūst obligāto 

5,6 gadīgo apmācību, 22 ir vecumā no 1,5 līdz 4 gadi. 

Pamatojoties uz veiktajiem pētījumiem izstrādātajā  

“Dienvidkurzemes novada izglītības nozares attīstības 

stratēģijā 2023.- 2028.gadam” Virgas PII "Gaismiņa" visos 

trijos izvērtējumā iekļautajos mācību gados ir izvirzītajam 

kritērijam izteikti neatbilstošs audzēkņu skaits (1.kritērijs), proti, 

30 bērni vai mazāks, kā arī visos trijos izvērtējumā iekļautajos 

mācību gados ir izvirzītajam kritērijam neatbilstošs izglītības 

iestādes noslogojums (4.kritērijs) (2022./2023.m.g. sasniedzot 

5m2 uz izglītojamo). Ņemot vērā doto izvērtējumu, kā arī 

ņemot vērā principu, ka pirmsskolas un sākumskolas 1.posma  

izglītība ir pēc iespējas tuvāk dzīvesvietai, ir rekomendējams 

izskatīt iespējas administratīvi apvienot Virgas PII "Gaismiņa" 

ar Priekules PII “Dzirnaviņas”, tādējādi saglabājot programmu 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Gina Kampare 

realizācijas vietu Virgas pagastā, vai arī apvienot abas minētās 

iestādes gan administratīvi, gan infrastruktūras ziņā, vienlaikus 

nodrošinot, ka Priekules PII “Dzirnaviņas” tiek izpildīta 

noslodzes atbilstība normatīvajam regulējumam. Izvērtējot PII 

“Dzirnaviņas” kapacitāti un noslodzi, šobrīd visus PII 

“Gaismiņa” izglītojamos nav iespējams izvietot šajā iestādē. Uz 

esošo brīdi abām iestādēm jau ir viena pārvaldība, jo PII 

“Dzirnaviņas” vadītāja ir p.i. PII ‘Gaismiņa”. Arī ēdināšanas 

process tiek organizēts no PII “Dzirnaviņas”, jo PII “Gaismiņa” 

ēdināšanas bloks neatbilst sanitārajām prasībām un netiek 

izmantots. Arī  PII “Gaismiņa” audzēkņu mācību procesā tiek 

iesaistīti pedagogi no PII “Dzirnaviņas”. Transporta 

pārvadājumi jau tiek organizēti un nepieciešamības gadījumā, 

tos var pārkārtot. Pamatojoties, uz visu iepriekš minēto, PII 

“Gaismiņa” sākot ar 2024.gada 1.septembri tiek pievienota PII 

“Dzirnaviņas” – nododot iestādes pārvaldes uzdevumus citai 

iestādei, - rezultātā iestāde beidz pastāvēt.  

PII “Gaismiņa” tiek likvidēta kā iestāde (juridiska vienība), taču, 

vieta, pakalpojums un darbinieki paliek. 

 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
4 (Andris Jankovskis, Aivars Priedols, Andrejs 
Radzevičs, Laila Roga) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Linards Tiļugs) 

Nolemj: 
Virzīt tālāk lēmumprojektu "Par PII "Gaismiņa" 
apvienošanu PII "Dzirnaviņas"" uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 20m 02s 

 
 
Komitejas loceklis: Aivars Priedols komitejas laikā, atvainojas, jo viņam ir jādodas prom 
no sēdes. 
 



Andrejs Radzevičs aicina Aivaru Priedolu nedaudz uzkavēties un izteikt savu viedokli 

par nākamo jautājumu. 

Aivars Priedols izsaka savu runu un plkst.15.49 dodas prom no telpas (zāles), kurā 
norisinās komitejas sēde. Izteikts solījums, ka, iespēju robežās, pieslēgsies komitejai 
attālināti. 

 
 

5.§ 
Par skolu tīkla optimizāciju 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 20m 03s 
 

Ziņo: Andrejs Radzevičs 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Jautājuma būtība ir izteikta lēmumprojektā: 

Pamatojoties uz MK  2023.gada 21.novembra apstiprināto 

Informatīvo ziņojumu “Kompleksi risinājumi augstvērtīgai 

izglītības nodrošināšanai vispārējā pamata un vidējā 

izglītībā”, izskatot prognozēto Izglītības ministrijas piedāvāto 

finansēšanas modeli – Programma skolā, kā arī ņemot vērā 

izstrādātās “Vadlīnijas pašvaldībām par vispārējās izglītības 

iestāžu tīkla modeļiem un reorganizāciju veidiem”, ir jāveic 

skolu tīkla pārskatīšana un sakārtošana Dienvidkurzemes 

novadā, lai uzsāktu veidot kvalitatīvu, efektīvu, daudzveidīgu 

pakalpojuma tīklu, jeb efektīvu izglītības ekosistēmu. 

Dienvidkurzemes novada izglītības nozares attīstības 

virsmērķis : kvalitatīva izglītība ikviena iedzīvotāja izaugsmei 

atbalstošā, gudri pārvaldītā un mūsdienīgā izglītības vidē. Šis 

virsmērķis nosaka 4 galvenos rīcības virzienus: 1. nodrošināt 

kvalitatīvus un daudzveidīgus izglītības pakalpojumus ikviena 

iedzīvotāja izaugsmei; 2. nodrošināt pārdomātus atbalsta 

pasākumus izglītībā iesaistītajām pusēm; 3. pilnveidot 

infrastruktūru un materiāli tehnisko bāzi; 4. Organizēt efektīvu 

izglītības vides pārvaldību. Pamatojoties uz visu 

iepriekšminēto, viena no pirmajām rīcībām, sakārtot 

vidusskolu pieejamību novadā, ievērojot noteiktos 

kvantitatīvos kritērijus – vidusskolas posmā ne mazāk kā 60 

izglītojamie. Novadā ir 6 vidējās izglītības iestādes. Z. 

Mauriņas Grobiņas vidusskola ar 111 izglītojamiem uz 

01.01.2024., Aizputes vidusskola – 75 izglītojamiem uz 

01.01.2024, Dienvidkurzemes 2.vidusskola ar 163 

izglītojamiem uz 01.01.2024. Šīs izglītības iestādes atbilst 

kvantitatīvajiem kritērijiem un nav apdraudētas tuvākajā laika 
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posmā, kā arī ieviešot jauno finansēšanas moduli saņem 

pilnu valsts mērķdotāciju.  Šim nosacījumam neatbilst ne 

Priekules vidusskola, kurā uz 01.01.2024. – 24 izglītojamie, 

ne Vaiņodes vidusskola, kurā uz 01.01.2024. – 31 

izglītojamais un arī Nīcas vidusskola – 43 izglītojamie uz 

01.01.2024. Izglītības pārvalde ir veikusi aptauju, lai 

noskaidrotu prognozējamo izglītojamo skaitu uz 01.09.2024. 

Vēlmi turpināt mācības Priekules vidusskolā ir izteicis tikai 1 

izglītojamais, savukārt Vaiņodes vidusskolā – 4 un 10 ir 

pārdomās, Nīcas vidusskolā – 5 izglītojamie un 7 ir 

pārdomās. Saskaņā ar IZM ziņojumā noteikto, ka pašvaldībai 

jānodrošina iespēja iegūt vidējo izglītību vismaz vienā 

izglītības iestādē konkrētās pašvaldības robežās, ministrija, 

ņemot vērā mūsu novada lielumu un attālumus starp 

izglītības iestādēm, iesaka Vaiņodes vidusskolu veidot par 

pieejamības skolu, tādejādi , saglabājot vidējās izglītības 

posmu, bet Priekules vidusskola kļūst par pamatskolu, ar 

pārejas periodu, t.i., 2024./2025.mācību gadā neatver 

10.klasi, savukārt 11.un 12.klase turpina mācīties ( sadarbībā 

ar Vaiņodes vidusskolu) un ar 2026./2027.mācību gadu 

Priekules vidusskola kļūst par Priekules pamatskolu, līdz ar 

to notiek iekšējā reorganizācija – izglītības ieguves pakāpes 

maiņa. 

Aicina komitejas klātesošos izteikties. 

Lūdz atkārtot anketēšanu, jo vēlas zināt bērnu vecāku 

viedokli. Par šāda lēmumprojekta izskatīšanu pats nav bijis 

informēts. Nav skaidrs – kāda ir komunikācija ar 

iedzīvotājiem, skolas reformas jautājumā. Nenoliedz reformu, 

taču vēlas, lai pašvaldība informē Priekules pilsētas 

iedzīvotājus, iespējams, sasauc iedzīvotāju, skolas un 

vecāku sapulci. Jautājums Priekules iedzīvotājiem par tālāko 

izglītības iespēju ir ļoti aktuāls. 

Saprotot, ka jautājums par Priekules vidusskolas 

reorganizēšanu ir satraucošs, taču, tas nenozīmē, ka skola 

tiek likvidēta. Apzinās, ka arī Vaiņodes vidusskola, pēc 

ministrijas uzstādītajām vadlīnijām, var būt nākošā skola, kas 

var tikt reorganizēta. Ir jāpieņem šī brīža situācija tāda kāda 

tā ir. 
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Norāda, ka galējais lēmums vēl nav pieņemts un valdībā nav 

vienprātības šai jautājumā. Viņaprāt, lauku teritorijas skolās, 

optimālais skolēnu skaits objektīvi varētu - 10 līdz 15 klasē. 

Lēmumprojekts atbilst šī brīža diskutētajam likumprojektam. 

Uzskata, ka pašvaldībai ar Priekules vidusskolas vecākiem ir 

jābūt komunikācijai. Personīgi interesētu - cik 9.klašu skolēni 

(no 29) vēlētos turpināt savas mācības Priekules vidusskolā. 

Interesētu arī vecāku viedoklis par Priekules vidusskolas 

reorganizēšanu. Atbalsta to, ka “piekļuves skolām” ir jābūt, 

taču, no valdības puses nav juridiska dokumenta, kurā tas 

būtu kārtīgi nofiksēts. 

Piekrīt, ka ar skolēnu vecākiem ir jārunā. Šodien lēmums 

netiek pieņemts, to pieņems domes sēdē. Izsaka šaubas, ka 

no 29 skolēniem 15 paliktu mācīties tālāk vidusskolā. 

Vēlas, lai šobrīd tiktu atrasts optimālais variants. Priekules un 

Vaiņodes iedzīvotāji ir reģionāli saistīti. Piekrīt, ka vecāku 

viedoklis ir jānoskaidro, taču, izsaka šaubas vai no tā kaut kas 

mainīsies. 

Uzskata, ka emocijas no šī jautājuma ir jānošķir. Galvenais, 

lai skolās bērniem šī izglītība ir pieejama kvalitatīva. Jāvērtē 

cik aktīvi skola iesaistās projektu aktivitātēs un arī ārpus 

mācību darba. Projektā “Esi līderis!” Vaiņodes vidusskola ir 

dalības skola, bet Priekules vidusskola nav. Projekts ir, lai 

stiprinātu tieši vidusskolas posmu. 

Piekrīt Lailas Rogas izteiktam, ka Priekules un Vaiņodes 

iedzīvotāji ir reģionāli saistīti. Ir iespējams, ka Priekules un 

Vaiņodes vidusskolas, veicot iekšējo reorganizāciju, tiek 

apvienotas. Šādi veidojas finansiāls ietaupījums: vadības 

bloks samazinās, visa pārvaldība samazinās, valsts piešķir 

finansējumu visam vidusskolas posmam. Tiktu izveidota 

jauna skola ar citu nosaukumu un jaunām iespējām. 

Vidusskolas posmu drīkst realizēt tikai vienā vietā. 

Uzklausot izteikto, uzdod jautājumu - vai būtu organizējama 

kāda atsevišķa, savstarpēja diskusija par Priekules un 

Vaiņodes vidusskolu apvienošanu? 
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Atbild, ka šajā variantā ieguvumu nesaskata, jo realizācijas 

vieta vidusskolas posmam tāpat būs tikai viena. Dzirdēts, ka 

ministrijas nelabprāt šādus lēmumus atbalsta. 

Piekrīt iepriekš izteiktam, ka ieguvums nebūs liels. Skolas 

neatrodas vienā pilsētā un tām ir attālums.  

Uzdod jautājumu Andrim Razma – kā viņš redz aptaujas 

mehānismu: kā sarunu, vai kā atkārtoti veicamu anketēšanu? 
 

Sniedz atbildi, ka atbalsta atkārtoti veicamu anketēšanu 

vecākiem ar e-klases starpniecību. 

 

Sēdes turpinājumā notiek diskusija par anketēšanas veidu, 

jautājumiem, efektivitāti, metodiku. 

Uzskata, ka svarīgi noskaidrot – kāpēc, kāda iemesla dēļ tiek 

izdarīta attiecīgā izvēle. Atbildi uz šo jautājumu vislabāk būtu 

saņemt tiešā komunikācijā, komunicējot ar vecākiem, nevis 

caur e-klase. Būtu labi organizēt tiešu tikšanos ar Priekules 

iedzīvotājiem.  

Turpinājumā izsakās par vispārējo reformu un noteiktajām 

vadlīnijām. 

Aicina komitejas locekļus pēc vienas, pusotras vai divām 

nedēļām atkārtoti tikties un pārrunāt aktuālo jautājumu par 

skolu optimizāciju, pieaicinot arī citus dalībniekus ar iespēju 

izteikties. Šobrīd lēmums nav jāsasteidz. 

Izsaka savu priekšlikumu - ar vecākiem tomēr tikties klātienes 

sapulcē, kuras laikā ir iespēja vecākiem aizpildīt anketu. 

Skola, palaižot informāciju caur e-klasi, to var palaist ar garu 

pavadvēstuli un var gadīties, ka vecāku emocijas tiek 

sakāpinātas. Vai anketās pēc tam tiks sniegtas objektīvas 

atbildes? Ir gatava doties uz šādu sapulci, kurā objektīvi 

izklāstītu situāciju. 

Komitejas turpinājumā rodas diskusija par vecāku skolas 

sapulču apmeklējumu no pieredzes, efektivitāti un lietderību. 

Jautā Andrim Razma - kāds ir viņa viedoklis par Gintas 

Kampares izteikto priekšlikumu – organizēt vecāku sapulci un 

anketas aizpildīšanu klātienē. 



Andris Razma 
[audioieraksts 01h 35m 10s] 

 

Atbild, ka šoreiz esot par vecāku anektēšanu ar e-klases 

starpniecību. 

 
 
 
Andrejs Radzevičs izskata 1. priekšlikumu:  
 
Atkārtoti veikt Priekules vidusskolas 8. un 9. klašu skolēnu un vecāku viedokļa 
noskaidrošanu. 
 

Par priekšlikumu balso: 
"par"  -  

4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, 
Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" - 1 (Aivars Priedols) 

Nolemj: 
Atbalstīt priekšlikumu - atkārtoti veikt Priekules 
vidusskolas 8. un 9. klašu skolēnu un vecāku 
viedokļa noskaidrošanu. 

 
 
Andrejs Radzevičs izsaka 2. priekšlikumu:  
 
Izskatīt atkārtoti jautājumu par DK izglītības iestāžu tīklu pēc atkārtotajām 
ministriju sarunām ar DKN pašvaldību. 
 

Par priekšlikumu balso: 
"par"  -  

4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, 
Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" - 1 (Aivars Priedols) 

Nolemj: 
Atbalstīt priekšlikumu - izskatīt atkārtoti jautājumu 
par DK izglītības iestāžu tīklu pēc atkārtotajām 
ministriju sarunām ar DKN pašvaldību.  

 
Lēmumprojekta izskatīšana atlikta. 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 54m 39s 



6.§ 
G.Ločmeļa un A.Jaunskungas ziņojums par piešķirtā finansējumā paredzēto 

aktivitāšu īstenošanas grafiku un kārtību, lai nodrošinātu remontdarbu veikšanu 
optimālajā laikā (vasaras brīvlaiks). 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 01h 54m 41s 
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Aicina daļu vadītājus ziņot par laika grafiku un aktivitātēm - 
kādā veidā notiks remontdarbu veikšana. Komiteja vēlas, lai 
darbi tiktu veikti optimālā laikā.  
 
Ziņojums par Izglītības iestāžu 2024.gada prioritāro 

remontdarbu dokumentācijas izstrādi, projektiem, kas ir 

Attīstības un uzņēmējdarbības daļas pārziņā: 

09.102-02 Projekts - Jaunas grupiņas izveide PII Ūdelīte 

(Gaviezes pagasts); 09.105-01 Projekts - Labierīcību telpu 

remonts PII Pīlādzītis- Aizputes novads (Cīrava); 

09.219004-01 Projekts - Pacēlāja izbūve cilvēkiem ar 

funkcionāliem traucējumiem Nīcas vidusskolā; 09.219007-

01 Projekts - Kokapstrādes telpu remonts Aizputes pagasta 

pamatskolā; 09.21901-23 Projekts - WC telpu 

labiekārtošana otrajā un trešajā stāvā Zentas Mauriņas 

Grobiņas vidusskolā; 09.21901-24 Projekts - Bibliotēkas 

telpu pārbūve uz mācību klasēm Zentas Mauriņas Grobiņas 

vidusskolā; 09.219017-01 Projekts - Kokapstrādes 

kabineta grīdas pārbūve - Rucavas pamatskolā; 09.51317-

01 Projekts - Gājēju trotuāra izbūve pie Vaiņodes Mūzikas 

skolas. Šobrīd projektu vadītāji ir uzsākuši darbu pie visām 

astoņām iecerēm. Tiek pieprasīti īpašuma dokumenti, 

apsekoti objekti, notiek sarunas ar iestāžu pārstāvjiem, 

būvvaldi. Turpmākās nedēļās tiks sagatavoti darba 

uzdevumi tehniskās dokumentācijas izstrādei, saskaņoti ar 

iestādēm. Nākamā posmā tiks veikta iepirkuma procedūra 

par projektēšanas darbiem, vispārējās vienošanās ietvaros. 

Līguma slēgšana, līguma izpilde. Rezultāts: Saskaņota 

tehniskā dokumentācija astoņos objektos pēc kuras 

iespējams nākotnē veikt remontdarbus. Precīzāki izpildes 

grafiki katram projektam tiks sastādīti pēc sākotnējās 

situācijas izpētes. 

 

Precizē Gintam Ločmelim par remontdarbu uzsākšanas 

laiku, jo svarīgi, lai darbi norisinātos skolas brīvlaika periodā. 
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Atbild, ka remontdarbiem, kuriem ir vajadzīga tehniskā 

dokumentācija (3.grupas būve), šajā gadā tiek plānots 

izstrādāt tehnisko dokumentāciju. 

 

Izglītības iestādes remontdarbiem, kuriem nav 

nepieciešama tehniskās izstrādes dokumentācija, ir 

izsludināta apspriede. Pēc apspriedes tiks apkopoti 

priekšlikumi, veikti precizējumi iepirkuma dokumentos un 

sludināts iepirkums. Komitejai ir iesniegta Excel datne ar 

informāciju par remontdarbiem. 

 

Turpinājumā Linda Leja, Ginta Kampare, piesaistot Gintu 

Ločmeli, cenšas konkretizēt par remontdarbiem, tehnisko 

izstrādes dokumentāciju PII “Ezītis” (esot vairāki projekti 

paralēli). Gints Ločmelis atzīts, ka nav lietas kursā, kas ir 

rakstīts tehniskajos noteikumos. 

 

Uzdod jautājumu Gintam Ločmelim par remontdarbiem, kas 

ir pieejami apspriešanā, bet dažās pozīcijās ir apstrīdami. 

Rodas jautājums par šo dokumentāciju un pēc tam iesniegto 

piedāvājumu kvalitāti. Uzdevums bija Attīstības un 

uzņēmējdarbības nodaļai sagatavot tāmes. 

 

Linda Leja atzīst, ka iepirkuma dokumentācijas tāmes ir 
neprecīzas. Ir lūgusi Attīstības un uzņēmējdarbības nodaļai 
tāmes precizēt. Iepirkumu daļa strādā ar to dokumentāciju, 
ko ir saņēmusi. 
 

Attīstības daļa sagatavoja tāmes attiecīgi budžeta daļas 
noteikšanai (provizatoriskas remontdarbu tāmes). 
Jānoskaidro kurās tāmēs, kas ir precizējams, ko Iepirkuma 
daļa lūdza. Attīstības daļa, savas kompetences ietvaros, 
tāmes precizēja. 
 
Andrejs Radzevičs izsaka neapmierinātību par tāmēm un 
norāda, ka tās var veicināt strīdus situācijas. Piedāvājumi 
rada šaubas par pietiekamu izpratni būvniekam. 
 
Norāda, ka, ja sagatavotās remontdarbu tāmes tiks 
novirzītas iepirkumam tādā kvalitātē, kādā tās ir šobrīd, tad 
tās ir atzīstamas par nekvalitatīvām. Tāmēs trūkst pilnīgas 
informācijas. Nekvalitatīvo tāmju dēļ, jo vēlāk tiks publicēts 
iepirkums, jo vēlāka būs remontdarbu uzsākšana.  

 



Andrejs Radzevičs izskata 1. priekšlikumu:  
 
Līdz 27.02.2024. Administrācijai nodrošināt Izglītības iestāžu remontu tāmju 
precizēšanu, lai nodrošinātu kvalitatīvu iepirkumu procedūru veikšanu (precizēt 
materiāla izvēli, to īpašību norādīšana, krāsu un seguma tipi, apgaismojuma 
ķermeņu īpašības) 
 

Par priekšlikumu balso: 
"par"  -  

4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, 
Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" - 1 (Aivars Priedols) 

Nolemj: 

Atbalstīt priekšlikumu - līdz 27.02.2024. 
Administrācijai nodrošināt Izglītības iestāžu remontu 
tāmju precizēšanu, lai nodrošinātu kvalitatīvu 
iepirkumu procedūru veikšanu (precizēt materiāla 
izvēli, to īpašību norādīšana, krāsu un seguma tipi, 
apgaismojuma ķermeņu īpašības)  

 
 
 
Andrejs Radzevičs izskata 2. priekšlikumu:  
 
Iepirkumus veidot iespēju robežās, balstoties uz iepriekšējo novadu teritorijām. 
 

Par priekšlikumu balso: 
"par"  -  

4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, 
Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" - 1 (Aivars Priedols) 

Nolemj: 
Atbalstīt priekšlikumu - iepirkumus veidot iespēju 
robežās, balstoties uz iepriekšējo novadu teritorijām. 

 
 
 
 
 
 
 
 



Andrejs Radzevičs izskata 3. priekšlikumu:  
 
Attīstības un uzņēmējdarbības daļai uz nākošo Izglītības un sporta komitejas sēdi 
iesniegt informāciju par tehnisko projektu izstrādes progresu. 
 

Par priekšlikumu balso: 
"par"  -  

4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Linards 
Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" - 2 (Aivars Priedols, Laila Roga) 

Nolemj: 

Atbalstīt priekšlikumu - Attīstības un 
uzņēmējdarbības daļai uz nākošo Izglītības un sporta 
komitejas sēdi iesniegt informāciju par tehnisko 
projektu izstrādes progresu 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 02h 45m 57s 

 
 

7.§ 
Par darba grupai dotā uzdevuma - izstrādāt jaunu PII "Pīpenīte" projekta 

konceptu, paveikto 
 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 02h 45m 59s 
 

Ziņo: Andris Jankovskis  
 
 
Santa Bucika 
 
 
 
 
 
 
 
 
Andrejs Radzevičs 
 
 
 

Projektēšanas uzdevums ir saņemts. Santa Bucika to ir 
nosūtījusi projektētājiem. 
 
Darba uzdevums ir izstrādāts, nosūtīts visai darba grupai. Cik 
komentāri tika saņemti, tik arī tika labots un precizēts. Cenu 
aptauja ir izsludināta 9.februārī. Šobrīd tiek gaidīts rezultāts un 
gatavots līguma projekts.  
 
Turpinājumā notiek sarunas par projektu realizēšanu. Sarunā 
piedalās Andrejs Radzevičs, Andris Jankovskis, Santa Bucika, 
Ginta Kampare. 
 
Aicina Lindu Leju – ja ir pozitīvas ziņas, tad sniegt īsu 
informāciju nākamajā Izglītības un sporta komitejas sēdē 
(martā). Ja gadījumā nav pozitīvu ziņu, tad vienalga neaizmirst 
ziņot informāciju (aprīlī). 

 
Komitejas balsojums par darba kārtības jautājumu nav. 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 02h 52m 27s 



 
Pēc darba kārtības jautājumu izskatīšanas, Andrejs Radzevičs aicina klātesošos 
komitejas dalībniekus brīvi izteikties par kādiem aktuāliem jautājumiem. 
 
Ginta Kampare izsakās, ka  

- Par avārijas situāciju Rucavā: ir ielūzusi kokapstrādes grīda un tur nevar notikt 
mācības; 

- PII “Zvaniņš” apkuri. 
 
 
 
 
Izglītības un sporta komitejas priekšsēdētājs Andrejs Radzevičs 
  26.02.2024. 
 
 
 
 
Komitejas sekretārs Agnese Retere 
  26.02.2024. 


